

PROTOKÓŁ

Posiedzenia XXX SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice

Posiedzenie XXX sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 29 czerwca 2021 r. w trybie zdalnym za pomocą środków porozumiewania się na odległość przez aplikację Teams Microsoft z siedziby Dzielnicy VI Bronowice przy ul. Zarzecze 124A.

W załączeniu do protokołu:

1. oryginały uchwał,
2. projekt porządku obrad (zaproszenie),
3. lista obecności radnych.

Posiedzenie sesji XXX w trybie zdalnym otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. Sprawdzenie obecności odbyło się przez wyczytywanie przez prowadzącego sesję z alfabetycznej listy radnych, którzy potwierdzali swoją obecność, brak potwierdzenia oznaczał nieobecność radnego.

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.10 do godz. 20.20

W związku z trybem zdalnym sesji wszystkie głosowania odbywały się imiennie.

Po otwarciu sesji prowadzący złożył życzenia urodzinowe członkowi Rady Dzielnicy VI Panu Marcinowi Rzeszowskiemu.

Prowadzący poinformował radnych, że sesja Rady Dzielnicy VI Bronowice w Krakowie utrwalana jest za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz istnieje możliwość ich odtworzenia. Nagrania obrad będą udostępnione na stronie internetowej Dzielnicy oraz w inny sposób tj. na wniosek o udostępnienie nagrań z sesji Rady Dzielnicy osobom trzecim.

Poinformował ponadto, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych informacji o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych lub nie obecnych na sesji, lub wypowiedzianie się publicznie na ich temat, może stanowić naruszenie ich prywatności oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony (poufności) ich danych osobowych.

Ad. 1

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując punkty 2 i 4 porządku obrad prowadzący poinformował, że dotyczyć one będą druków projektów uchwał po autopoprawce projektodawcy (druk 252B i 256A). Przewodniczący zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem ustalono porządek obrad w następującej formie:

1. Ustalenie porządku obrad,
2. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021, **druk nr 252B**,

3. Opinia do założeń inwestycyjnych pn. budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Zapolskiej w Krakowie, **druk nr 255**,
4. Wniosek o budowę windy zewnętrznej dla obsługi ruchu pieszego przy skrzyżowaniu ulicy Balickiej z ulicą Armii Krajowej, **druk nr 256A**,
5. Oświadczenia i komunikaty.

Ad. 2

Projekt uchwały (druk nr 252B po drugiej autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.

W dyskusji głos zabrali: p. Tomasz Fabiańczyk, p. Bogdan Smok, p. Małgorzata Turek, p. Michał Płaza.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana Smoka w następujący sposób:

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny
2. Wojciech Borkowski – za
3. Marta Drużkowska – nieobecna
4. Tomasz Fabiańczyk – za
5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za
6. Adam Goch – za
7. Waldemar Janusz – za
8. Jerzy Kopacz – za
9. Marcin Kotek – za
10. Łukasz Krajewski – za
11. Marcin Kucharczyk – za
12. Ryszard Kulczycki – za
13. Wojciech Litwicki – za
14. Michał Płaza – za
15. Łukasz Quirini-Popławski – za
16. Marcin Rzeszowski – za
17. Janusz Sitarski – za
18. Bartosz Smok – za
19. Bogdan Smok – za
20. Stefan Suliński – za
21. Turek Małgorzata – za

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021, druk nr 252B:

za – 19

przeciw – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 2

Rada podjęła uchwałę nr XXX/234/2021
w sprawie zmiany rozdysonowania środków wydzielonych do dyspozycji
Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021

Ad. 3

Projekt uchwały (druk nr 255) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii do założeń inwestycyjnych pn. budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Zapolskiej w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.

Prowadzący chwilowo wstrzymał procedowanie punktu porządku obrad ponieważ pojawił się problem z łącznością p. Marty Drużkowskiej. Głos w tej sprawie zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok, p. Stefan Suliński, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Marta Drużkowska. Po przywróceniu łączności powrócono do procedowania projektu uchwały.

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał: p. Łukasz Krajewski.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana Smoka w następujący sposób:

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny
2. Wojciech Borkowski – za
3. Marta Drużkowska – za
4. Tomasz Fabiańczyk – za
5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za
6. Adam Goch – za
7. Waldemar Janusz – za
8. Jerzy Kopacz – za
9. Marcin Kotek – za
10. Łukasz Krajewski – za
11. Marcin Kucharczyk – za
12. Ryszard Kulczycki – za
13. Wojciech Litwicki – za
14. Michał Płaza – nieobecny
15. Łukasz Quirini-Popławski – za
16. Marcin Rzeszowski – za
17. Janusz Sitarski – za
18. Bartosz Smok – za
19. Bogdan Smok – za
20. Stefan Suliński – za
21. Turek Małgorzata – za

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie opinii do założeń inwestycyjnych pn. budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Zapolskiej w Krakowie, druk nr 255:

za – 19

przeciw – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 2

Rada podjęła uchwałę nr XXX/235/2021 w sprawie opinii do założeń inwestycyjnych pn. budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Zapolskiej w Krakowie
--

Ad. 4

Projekt uchwały (druk nr 256A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku o budowę windy zewnętrznej dla obsługi ruchu pieszego przy skrzyżowaniu ulicy Balickiej z ulicą Armii Krajowej. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.

W dyskusji głos zabrali: p. Tomasz Fabiańczyk, p. Bogdan Smok, p. Stefan Suliński, p. Małgorzata Turek, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Marta Drużkowska, p. Wojciech Litwicki.

- Wniosek p. Małgorzaty Turek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści:

§ 2

Uzasadnienie:

Proponowana winda służyć będzie mieszkańcom Krakowa, osiedla „Widok”, a w szczególności osobom niepełnosprawnym z dysfunkcją narządu ruchu, wzroku, słuchu oraz osobom starszym.

§ 2

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.

Uzasadnienie:

Urządzenie dźwigowe służyć będzie mieszkańcom Krakowa, osiedla „Widok”, osobom niepełnosprawnym i w podeszłym wieku.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne poprawkę do projektu uchwały w sprawie j. w.:

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana Smoka w następujący sposób:

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny
2. Wojciech Borkowski – za
3. Marta Drużkowska – za
4. Tomasz Fabiańczyk – za
5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za
6. Adam Goch – za
7. Waldemar Janusz – za
8. Jerzy Kopacz – za
9. Marcin Kotek – za
10. Łukasz Krajewski – za
11. Marcin Kucharczyk – za
12. Ryszard Kulczycki – za
13. Wojciech Litwicki – za
14. Michał Płaza – za
15. Łukasz Quirini-Popławski – za
16. Marcin Rzeszowski – za

17. Janusz Sitarski – za
18. Bartosz Smok – za
19. Bogdan Smok – za
20. Stefan Suliński – za
21. Turek Małgorzata – za

Podsumowując głosowanie nad poprawką do (druku nr 256A) projektu uchwały:

za – 20

przeciw – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 1

Poprawka została przyjęta.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej poprawki w sprawie j. w.

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana Smoka w następujący sposób:

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny
2. Wojciech Borkowski – za
3. Marta Drużkowska – za
4. Tomasz Fabiańczyk – za
5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za
6. Adam Goch – za
7. Waldemar Janusz – za
8. Jerzy Kopacz – za
9. Marcin Kotek – za
10. Łukasz Krajewski – za
11. Marcin Kucharczyk – za
12. Ryszard Kulczycki – za
13. Wojciech Litwicki – za
14. Michał Płaza – za
15. Łukasz Quirini-Popławski – za
16. Marcin Rzeszowski – za
17. Janusz Sitarski – za
18. Bartosz Smok – za
19. Bogdan Smok – za
20. Stefan Suliński – za
21. Turek Małgorzata – za

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniosku o budowę windy zewnętrznej dla obsługi ruchu pieszego przy skrzyżowaniu ulicy Balickiej z ulicą Armii Krajowej, druk nr 256A z uwzględnioną poprawką:

za – 20

przeciw – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 1

Rada podjęła uchwałę nr XXX/236/2021

w sprawie wniosku o budowę windy zewnętrznej dla obsługi ruchu pieszego przy skrzyżowaniu ulicy Balickiej z ulicą Armii Krajowej

Pan Stefan Suliński zgłosił votum separatum do fragmentu zdania z § 1 przyjętej uchwały, który brzmi: „...jako dopełnienie koncepcji „Budowy zintegrowanego węzła przesiadkowego z parkingiem „P+R” Bronowice”...”. Prowadzący obrady, p. Bogdan Smok poprosił o zgłoszenie przedmiotowego votum separatum na piśmie.

Ad. 5

Głos zabrali:

1. P. Tomasz Fabiańczyk:

- Poinformował, że do Rady Dzielnicy wpłynęło pismo w sprawie anonimizacji pism, z którego wynika, że radni są administratorami pismo przychodzących do Rady Dzielnicy i mają prawo dostępu do nich bez anonimizacji. Ponadto poinformował też, że radni otrzymają pouczenie o tym, iż przekazywanie w.w pism do sfery publicznej będzie się wiązać z ich osobistą odpowiedzialnością prawną.

2. P. Małgorzata Turek:

- Zapytała czy zrobiono coś w sprawie pojawiających się coraz częściej w dzielnicy dzików. Pan Wojciech Litwicki poinformował, że kwestia ta została zgłoszona jednostkom miejskim, ale w odpowiedzi przekazano informację, że problem ten dotyczy nie tylko Dzielnicy VI, ale całego miasta, a brakuje klatek na wywóz zwierząt. Ponadto odstrzeliwanie dzików w mieście jest niemożliwe.

3. P. Marta Drużkowska:

- Stwierdziła, że teren Krakowa jest bardzo zabudowany i brakuje lasów dla dzikich zwierząt, które mają prawo też do życia. Należy umiejętnie koegzystować z zwierzętami, a nie ostrzeliwać je. Powiedziała również, że wszelkie przypadki zagrożenia zwierzęciem lub wypadki z ich udziałem zgłasza się do Straży Miejskiej.

4. P. Stefan Suliński:

- Poinformował, że dziki pojawiły się w rejonie ul. Złoty Róg i na zjeździe na ul. Armii Krajowej, co grozi poważnym niebezpieczeństwem dla kierowców jadących pod wiaduktem na ul. Armii Krajowej. Od 16 czerwca mieszkańcy zgłaszają problem dzików do Straży Miejskiej, ale bez rezultatów.

5. P. Łukasz Quirini-Popławski:

- Poinformował, że wraz z p. Michałem Płazą korespondują z jednostkami zajmującymi się problemem dzików. Zaproponował, aby radni przesłali do Zarządu Dzielnicy informacje z obszarami występowania dzików, na podstawie którym Zarząd mógłby wystąpić do jednostek o interwencje we wskazanych miejscach.

6. P. Stefan Suliński:

- Poinformował, że miał kiedyś zderzenie auta z dzikiem przy niewielkiej prędkości i było to bardzo niebezpieczne.

7. P. Bartosz Smok:

- W nawiązaniu do problemu technicznego, który pojawił się z łącznością podczas sesji poinformował, że link do sesji zawsze jest ten sam i nie ma potrzeby szukać tego na dane spotkanie. Ponadto zaproponował osobom mającym problem z łącznością, aby zainstalowały sobie aplikacje lub podłączały się przez przeglądarkę internetową.

8. P. Tomasz Fabiańczyk:
- Zwrócił uwagę, że jeśli stado dzików wejdzie na teren mini parku to zostanie on całkiem zniszczony i będzie to kosztowana strata dlatego dziwi się dlaczego miasto i Zarząd Zieleni Miejskiej szybko nie odławiają dzików. Wyraził też zaniepokojenie, że osoba poszkodowana zniszczeniem nie będzie miała się do kogo zwrócić.
9. P. Wojciech Litwicki:
- Stwierdził, że mieszkańcy wyrzucając jedzenie na pole dokarmiając ptaki też przyczyniają się do wabienia dzików.
10. P. Bogdan Smok:
- Poinformował, że Zarząd Zieleni Miejskiej nie ma w swoich kompetencjach odławiania i przewożenia dzików tylko jest to zadanie kół łowieckich i firmy zatrudnionej do tych celów przez miasto.
11. P. Ryszard Kulczycki:
- Stwierdził, że ludzie stwarzają większe zagrożenie dla dzików niż dziki dla ludzi dlatego powinno się podjąć próbę uratowania im życia.
12. P. Bogdan Smok:
- Poinformował, że straty związane ze zniszczeniem trawników lub boisk przez dziki nie podlegają odszkodowaniu.
13. P. Marta Drużkowska:
- Jako przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska podziękowała za głos p. Ryszardowi Kulczyckiemu i również zgłosiła sprzeciw wobec zgłaszania odstrzału dzików. Poinformował także, że w Krakowie obowiązuje nakaz prowadzenia psów na smyczy czego przestrzeganie może uchronić przed atakami dzików.
14. P. Bogdan Smok:
- Poinformował, że Zarząd Dzielnicy zwracając się do instytucji zajmujących się problematyką dzików nigdy nie prosił o ich odstrzał tylko o odłowienie i przeniesienie.
 - Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 1 lipca 2021 r. o godz. 19.00 w trybie zdalnym.

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXX sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.

**Przewodniczący Rady
Dzielnicy VI Bronowice**

Bogdan Smok

Protokół sporządził:
Jacek Łaz